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Svar på motion (C) om kommunal simskola  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen tillstyrker utbildningsnämndens förslag; kommunfullmäktige 
avslår motionen. 
 

Ärendet 
Yvonne Andrén (C) föreslår i motion 2025-02-09 att kommunfullmäktige 
beslutar införa kommunal simskola. Motionären menar att det idag är många 
människor som inte kan simma, såväl vuxna som barn. Förr fanns det på 
somrarna simskola i flera sjöar i kommunen och möjlighet att ta olika simmärken 
t ex simborgarmärke. Centerpartiet tycker att det är dags att ta tillbaka kommunal 
simskola igen, till gagn för de som vill lära sig simma. Motionären föreslår i sin 
motion: Gör en snabbutredning och starta simskola några veckor i 
sommar. Förslagsvis i Töllsjön, Stockasjön och Nedsjön. 
  
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2025-03-20, § 20, överlämnat 
motionen till  utbildningsnämnden för handläggning. Utbildningsnämnden har 
behandlat ärendet på sammanträde 2025-04-16, § 22, och föreslår 
att kommunfullmäktige avslår motionen. 
  
Utbildningsnämnden gör följande bedömning: I Bollebygds kommun sker det 
regelbunden simundervisning grundskolan. Simning och livräddning ingår i ämnet 
idrott och hälsa, där det utgör en del av betyget för ämnet i åk 6 och åk 9. ”Eleven 
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hanterar nödsituationer på land och vid vatten samt simmar 200 meter i en följd 
varav 50 meter i ryggläge. (SKOLFS 2010:37)”. Samtliga elever i åk 2-6 och den 
anpassade grundskolan i Bollebygd åker till simhallen i Sandared för 
simundervisning. Cirka 97 % av eleverna är simkunniga i slutet av grundskolan 
(enligt bedömning i ämnet idrott och hälsa). Det förekommer att kommuner 
arrangerar kommunala simskolor. I de flesta fall är det i kommuner där det finns 
ett kommunalt badhus eller likande. Det förekommer också att föreningar 
arrangerar simskola i sjöar samt i badhus. Dessa simskolor är vanligtvis 
avgiftsbelagda. Att starta en kommunal simskola i Bollebygd är möjligt, men 
tyvärr finns det inte utrymme i kultur och fritids nuvarande budget.  
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår att utbildningsnämndens förslag 
tillstyrks; kommunfullmäktige avslår motionen. Förslaget antas. 

Beslutsunderlag 
 §22 UN Inkommen motion Motion (C) om kommunal simskola 
 Svar på motion angående kommunal simskola UN2025/112 
 Motion (C) om kommunal simskola 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Paragrafen är justerad 
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